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Inleiding 

In maart 2018 neemt de SP Gennep voor de tweede keer deel aan de gemeenteraadsverkiezingen. In 
2014 werd de partij vanuit het niets de grootste partij met vijf zetels. Er werd een coalitie gevormd 
met KERN en D66 en de SP leverde een wethouder in het college. Er werd een coalitie-akkoord 
opgesteld met een hoog sociaal gehalte en het leeuwendeel daarvan is gerealiseerd. 
Bestuur en beleid waren de afgelopen vier jaar stabiel, evenals de financiën. Bezuinigingen en 
lastenverhogingen voor de burger konden vermeden worden. Dankzij een reserve die op initiatief 
van de SP werd ingesteld bij het begin van de periode om onverwachte uitgaven in de zorg op te 
kunnen vangen, kon het niveau van de zorg op peil gehouden worden en op punten zelfs verbeterd 
worden. De taken die de gemeenten er de afgelopen jaren bij hebben gekregen op het gebied van de 
WMO, jeugdzorg en participatiewet zijn in Gennep heel goed opgepakt, terwijl dat toch een grote 
opgave was. Daarnaast werd er op het gebied van het minimabeleid vooruitgang geboekt, zoals een 
zwemlesregeling voor kinderen uit minder draagkrachtige gezinnen, een verhoging van de drempel 
van de bijstandsnorm van 110% naar 120% en een bijdrage in de zorgverzekering voor dezelfde 
groep. Een verantwoord beleid met de menselijke maat als uitgangspunt, daar hebben we de 
afgelopen 4 jaar voor gestaan en daar zullen we ook de komende tijd voor blijven staan. Iedereen 
moet mee kunnen doen, we laten niemand in de steek. 

Een belangrijke prestatie die is geleverd, is dat een aantal lastige dossiers is afgerond. Uit de 
geldverslindende projecten in Venlo die overbleven van de Floriade (Greenpark, Innovatoren) is 
Gennep uitgetreden. Industriepark de Brem werd gerealiseerd. Permanent wonen op Diekendaal 
werd definitief mogelijk gemaakt. De druk op het buitengebied die groter dreigde te worden, werd 
weggenomen: een rondweg door de natuur tussen Milsbeek en Ottersum werd niet aangelegd. Ook 
een brug over/door het Niersdal werd niet aangelegd. Daarnaast werden tal van onderwerpen op de 
politieke agenda gezet of zijn intussen uitgevoerd, zoals de bestrijding van laaggeletterdheid, het 
opknappen van de speelplaatsen in de woonwijken en de realisering van een prikkelarme kermis in 
Gennep. 
Dat smaakt naar meer. Het politiek opereren in raad en college naast ons buitenparlementaire werk 
in de wijken is ons goed bevallen. Samen met de bewoners optrekken, zodat er draagvlak is voor de 
dingen die we doen: dat is hoe we werken en willen blijven werken. En dat is de basis van dit 
verkiezingsprogramma voor de jaren  2018-2022.             

De SP is een partij die ook na de verkiezingstijd actief is onder de mensen en voortdurend met 
mensen in gesprek is over onderwerpen die hen bezig houden. Zo hebben we een luisterend oor en 
weten we wat er leeft.  



1. Zorg, welzijn en leefbaarheid: Iedereen doet mee  

Gemeenten in Nederland hebben in 2015 een groot aantal taken op sociaal gebied in de jeugdzorg, 
in werk en inkomen en in zorg aan langdurig zieken en ouderen erbij gekregen. Dat ging in alle 
gevallen gepaard met flinke bezuinigingen op bedragen die door het Rijk daarvoor beschikbaar 
werden gesteld. De invoering van de drie decentralisaties, zoals dat is gaan heten, heeft ook in 
Gennep veel hoofdbrekens en inspanning gekost. De overgang is hier gelukkig heel goed verlopen. 
In vrijwel alle gevallen zijn cliënten op een goede manier geholpen. Belangrijk daarbij was, dat er 
bij aanvang van de periode op initiatief van de SP een reservefonds van €500.000,- is ingesteld. Dat 
maakte dat steeds geld beschikbaar was voor het geval er tekorten op zouden treden. Uiteraard 
blijft de SP de vinger aan de pols houden, zodat ook de gevolgen op lange termijn in beeld zullen 
zijn. 
Het beleid voor minima is verruimd, omdat de norm om in aanmerking te komen voor 
ondersteuning is opgehoogd tot 120% van de bijstandsnorm. 

De SP wil dat iedereen mee kan doen en wil bereiken dat Gennep de komende jaren nog beter 
maatwerk gaat leveren aan haar inwoners als het gaat om de taken op sociaal gebied. Nu de 
uitvoering een paar jaar onderweg is en goed is verlopen, is er ruimte om die verbeterslag te maken. 

Wat betreft de jeugdzorg willen we ervoor zorgen, dat jongeren die in de problemen zitten niet op 
een wachtlijst terecht komen. Voor de ontwikkeling van jongeren is het rampzalig om te moeten 
wachten op hulp en behandeling als ze in de problemen zitten. Gebrek aan geld mag geen argument 
zijn om een wachtlijst in te stellen of te laten groeien. 

In 2016 blijkt de ambulance er in 1 op de 5 ritten in Gennep langer dan 15 minuten over te doen om 
ter plekke te komen. Dit is in Noord- Limburg het hoogste aantal. De gemeente heeft zich eerder 
ook al verzet tegen deze situatie. Ook de SP vindt het onacceptabel, met name dat in de avond- en 
nachturen de vertraging te groot is. De gemeente moet alle energie erin blijven steken om dit bij 
degenen die hiervoor verantwoordelijk zijn onder de aandacht te brengen.  

Op het sociaal terrein blijft het noodzakelijk om een reserve in stand te houden van minstens 
€500.000,-. Deze reserve kan ingezet worden om maatregelen te treffen als er een beroep gedaan 
moet worden op zorg- of hulpverlening en er geen geld hiervoor beschikbaar is. Als in een jaar een 
deel van het budget niet besteed wordt, vloeit het restant ook naar deze reserve. 

Bij Intos is de afgelopen periode sprake geweest van oplopende tekorten. Deze tekorten komen voor 
rekening van de deelnemende gemeenten Gennep en Mook en Middelaar. Die tekorten worden 
vooral veroorzaakt door bezuinigingen van het Rijk. De financiële bijdrage van het Rijk aan 
medewerkers die vanuit de vroegere sociale werkvoorziening bij Intos werkten, neemt jaarlijks af 
omdat het Rijk minder bijdraagt. En er zijn nog een aantal externe oorzaken die het financiële 
resultaat verslechteren. Natuurlijk is het zaak om samen nauwkeurig te onderzoeken of er manieren 
zijn om het resultaat te verbeteren. Voor de SP blijft overeind staan dat de gemeente Gennep 
uiteindelijk haar verantwoordelijkheid voor Intos en haar medewerkers zal blijven nemen. 

De gemeente ondersteunt op dit moment al financieel een jeugdsportfonds. Het jeugdsportfonds 
geeft geldelijke ondersteuning aan de kinderen uit minimagezinnen voor deelname aan sport. 



Hetzelfde geldt voor het jeugdcultuurfonds dat financiële ondersteuning geeft aan de kinderen uit 
minimagezinnen voor deelname aan culturele activiteiten.  
Ook de voedselbank en de kledingbank worden ondersteund; dit gebeurt met een lokaal uitgiftepunt 
waar mensen met een zeer laag besteedbaar inkomen een wekelijks voedselpakket kunnen krijgen, 
of bij de kledingbank waar ze een halfjaarlijks kledingpakket kunnen krijgen.  
Sinds enige tijd subsidieert de gemeente ook de Stichting Leergeld. Die ondersteunt kinderen van 
huishoudens die leven van een minimuminkomen, zodat zij mee kunnen doen aan buitenschoolse en 
binnenschoolse activiteiten. Ook ondersteunt de Stichting bij aanschaf van een computer. 
Deze en andere initiatieven verdienen ook de komende periode ondersteuning van de gemeente. 
Hier geldt ook: iedereen moet mee kunnen doen. 

Er is een regeling gekomen op initiatief van de SP waardoor kinderen uit het basisonderwijs die nog 
geen zwemdiploma hebben, alsnog met financiële ondersteuning hun diploma kunnen halen. De 
gemeente levert daar een bijdrage aan. Dit zal ook de komende periode nodig blijken te zijn. 

In deze periode heeft de gemeenteraadsfractie van de SP een voorstel ingediend om te komen tot 
een volledige compensatie van het eigen risico voor de ziektekostenverzekering voor minima. Het 
eigen risico voor de ziektekostenverzekering is €385,-. De verwachting is op dit moment dat dit in 
2018 gelijk blijft. De compensatie is in 2017 €138,-. Dat betekent dat mensen die het volledige 
eigen risico kwijt zijn door ziektekosten in één jaar zelf meer dan €240,- bij moeten dragen van hun 
uitkering. De bedoeling was dat ook dat deel aan de mensen met laag inkomen vergoed zou worden. 
Dat voorstel heeft in deze periode geen meerderheid in de gemeenteraad gehaald. Wij zullen daar 
zeker de komende periode opnieuw initiatief toe nemen. 
Verder wil de SP de norm om in aanmerking te komen voor ondersteuning van het beleid voor 
minima verder verruimen tot 130%. Op dit moment ligt de norm op 120%. In de praktijk blijkt 
namelijk, dat veel mensen die net boven het bijstandsniveau zitten financiële ondersteuning vanuit 
het minimabeleid nodig hebben. 

De ingezette lijn van geen streng sanctiebeleid wanneer burgers zijn aangewezen op financiële 
steun en daarvoor een maatschappelijke tegenprestatie kunnen leveren, blijven we ondersteunen. 
Het hanteren van de menselijke maat hierbij moet leidend blijven. Genoemde tegenprestaties mogen 
bovendien niet ten koste gaan van reguliere banen.  
Het kabinet heeft onlangs Wajongers die een arbeidsvermogen hebben extra gekort op hun 
uitkering. We zullen ons inspannen om ervoor te zorgen dat de gemeente deze achteruitgang indien 
mogelijk compenseert. 
De komende periode willen we ook meewerken aan de realisatie van ‘Huuskamers’ in de 
verschillende kernen en wijken. De Huuskamer functioneert als een ontmoetingsruimte voor 
ouderen. Van daaruit kunnen ouderen elkaar ontmoeten en gezamenlijke activiteiten opzetten. In 
Ven-Zelderheide bestaat er al een. De nieuwe Huuskamer in Milsbeek start eind 2017 en ook in 
Heijen staat er op termijn een gepland. De SP wil dat ook in Ottersum een Huuskamer gerealiseerd 
wordt. De uitdaging is om met steun van de gemeente in elke kern en wijk zo’n Huuskamer te 
realiseren. Naast de Huuskamer moet ook in elke kern een dorpsondersteuner worden aangesteld. 
Die kunnen een belangrijke rol vervullen in de leefbaarheid van de kern. 

In 2017 wordt het gemeentelijk accommodatiebeleid opnieuw onder de loep genomen. Daarin 
wordt vastgelegd hoe het gebruik van accommodaties door sport- en andere verenigingen wordt 
vorm gegeven. In die accommodaties vindt een enorme hoeveelheid aan activiteiten plaats van ’s 
morgens vroeg tot ’s avonds laat. Natuurlijk moeten accommodaties op een efficiënte wijze worden 



benut, maar voorop staat dat de gebruikers voor hun activiteit voldoende ruimte tot hun beschikking 
moeten hebben. Een bezuiniging daarop is voor de SP niet acceptabel. In dat licht moet ook de 
realisatie van een nieuwe sporthal worden bezien. Als na onderzoek blijkt dat het gebruik en de 
bezettingsgraad zo hoog zijn dat er behoefte is aan nog een sporthal, dan is het aan de gemeente om 
daar een plan voor te maken. 



2. Ruimtelijke ordening en wonen: Kwaliteit voor iedereen 

In de afgelopen periode is stevig geïnvesteerd in het centrum van de gemeente Gennep. Dat heeft 
heel positieve effecten op de uitstraling. Verder is er een streep gezet door de plannen die er lagen 
om een rondweg bij Milsbeek aan te leggen. Op Diekendaal is de permanente bewoning 
gelegaliseerd, zodat bewoners daar zekerheid hebben over hun woning. 
Gennep is een mooie, landelijke gemeente waar het goed wonen en leven is. Dat willen we zo 
houden en verbeteren. Wonen, zowel huur als koop, moet betaalbaar zijn. In ons buitengebied 
willen we de rust behouden, of daar waar nodig herstellen.   

De huidige voorraad aan sociale woningen willen we behouden. Om de verkoop van sociale 
woningen te beperken willen we afspraken maken met de woningcorporaties. 

In de kernen zullen (meer) woningen geschikt (levensloopbestendig) gemaakt moeten worden voor 
ouderen. Gezien de te verwachten krimp in onze regio is het noodzakelijk dat in de nieuwbouw 
wordt ingezet op bouw van betaalbare woningen voor senioren of voor mensen met een zorgvraag. 
De plannen daartoe moeten goed en in een vroeg stadium worden bekend worden gemaakt aan de 
doelgroep. 

Voor het gebied De Heikant willen we de invulling van het type woningen nader bekijken, nu het 
oorspronkelijke aantal woningen is teruggebracht naar 150. Onze inzet daarbij zal zijn: betaalbaar 
en bereikbaar voor woningzoekenden uit onze eigen gemeente. 

Voor het plangebied Gennepermolen, waar het uitgangspunt momenteel 10 woningen is, willen we 
ten allen tijde een gepaste ontwikkeling die recht doet aan de uitstraling en de huidige directe 
omgeving van het gebied.   

Binnen het buitengebied van de gemeente moet een evenwicht zijn in de functies agrarisch, 
recreatie, natuur en landschap. De agrarische en recreatie-ondernemers zijn mede-vormgevers van 
ons landschap en zijn mede van belang voor de instandhouding van dit gebied. De SP pleit voor een 
levenskrachtige landbouw en veeteelt, afgestemd op de draagkracht van natuur en milieu binnen de 
gemeente Gennep.  

Als SP zijn en blijven we terughoudend als het gaat om grootschalige ruimtelijke ontwikkelingen en 
projecten in het buitengebied. Die zullen in onze ogen de rust en de leefbaarheid in het buitengebied 
onder druk zetten. Meer asfalt willen we niet. Wel willen we de kwaliteit van de bestaande straten 
en wegen op peil houden; de investeringen die de gemeente op dat gebied de afgelopen periode 
deed, willen we voortzetten.    

De rust in ons buitengebied willen we behouden. Daartoe willen we op de wegen in het 
buitengebied een maximumsnelheid van 60 km per uur invoeren.  

De gemeente moet zich inspannen om de verschraling van de voorzieningen in de wijken tegen te 
gaan. 



3. Sport, cultuur en onderwijs: Bewegen, leren, omarmen 

Sport ,cultuur en onderwijs zijn voor de SP belangrijke onderwerpen. Ook de komende periode 
heeft de gemeente op die gebieden een verantwoordelijkheid om initiatieven te nemen. 
De gemeente ondersteunt – zoals gezegd - op dit moment al een jeugdsportfonds. Het 
jeugdsportfonds geeft geldelijke ondersteuning aan de kinderen uit minimagezinnen die deelnemen 
aan sport. Daarmee krijgen die kinderen een bijdrage in de kosten van de contributie van de 
sportvereniging. Hetzelfde geldt voor het jeugdcultuurfonds dat financiële ondersteuning aan de 
kinderen uit minimagezinnen verschaft voor deelname  aan culturele activiteiten.  

Huishoudens met kinderen die een minimuminkomen hebben de mogelijkheid om gebruik te maken 
van een regeling voor de vergoeding van schoolkosten, waarmee ze bijvoorbeeld een computer aan 
kunnen schaffen. Deze regeling wordt uitgevoerd door de Stichting Leergeld die voor dat doel 
financieel wordt ondersteund door de gemeente. De SP vindt het heel belangrijk dat deze regelingen 
binnen sport, cultuur en onderwijs blijvend worden ondersteund door de gemeente. 
Belangrijk zijn ook de subsidies die aan harmonieën en fanfares worden verstrekt ten behoeve van 
muziekonderwijs en de subsidie voor de cultuurcoach in het basisonderwijs. Hierdoor worden 
kinderen op een jonge leeftijd met cultuur in contact gebracht. 
De bestaande subsidies zoals die er zijn voor wat betreft het Cultureel Podium Roepaen en het 
museum Petershuis willen wij handhaven. 

Bij de vaststelling van de kunst- en cultuurnota “De Kunst van Samen”  begin 2016 heeft de 
gemeenteraad geen financiën voor kunst in de openbare ruimte beschikbaar willen stellen. Op dit 
moment is de tijd rijp om wel jaarlijks een bedrag daarvoor beschikbaar te stellen. De aanzienlijke 
investeringen die de afgelopen jaren in de openbare ruimte zijn gedaan, brengen nu met zich mee 
dat de vraag van toevoeging van kunst in de openbare ruimte actueel is. Wij denken – zoals in het 
oorspronkelijke plan – aan een bedrag van €25000,- per jaar.  

Het Integraal Kind Centrum (IKC) aan de Picardie is al geruime tijd onderwerp van discussie. Er 
zijn nu stappen gezet die helderheid verschaffen over de locatie, de nieuwbouw-variant en de 
vaststelling van een totaal bedrag van ruim 6 miljoen. De SP zal zich ervoor inspannen dat de 
komende tijd concrete vervolgstappen in de uitwerking worden gezet die uiteindelijk moeten leiden 
tot realisatie. 

Net als in de voorbije bestuursperiode wil de SP zich sterk maken voor het verminderen van de 
laaggeletterdheid. Uit onderzoek van de universiteit Maastricht blijkt dat in Nederland 1,3 miljoen 
mensen tussen 16 en 65 jaar laaggeletterd zijn; dat is 12% van alle mensen. Als je mensen die niet 
goed kunnen rekenen meetelt, zijn dat er zelfs 1,8 miljoen. In Gennep ligt het percentage 
laaggeletterden op ruim 13%. Er is een plan van aanpak gemaakt om dit probleem aan te pakken. 
Het is nu zaak om het niet bij mooie woorden te laten maar er ook werk van te maken. 
Het is belangrijk dat in Gennep een vestiging van een school voor voortgezet onderwijs behouden 
blijft. De SP zal daar zich hard voor maken, ook als er momenten komen dat het wat betreft 
leerlingaantallen misschien iets minder gaat. 

Als het gaat om de vrijwilligers, maakt de SP zich sterk voor een serieuzere en effectievere 
ondersteuning van deze voor de samenleving uiterst belangrijke groep actieve mensen. Mooie 
woorden in de raadszaal en in beleidsnota’s blijken in de praktijk niet genoeg te zijn geweest. 



Omarmen en daadwerkelijk ondersteunen van vrijwilligers vergt meer inzet. We willen daarom toe 
naar een meer praktijkgerichte ondersteuning, voortkomend uit intensieve dialoog en uitwisseling 
van praktijkervaringen.   



4. Milieu, mobiliteit en landbouw: Duurzame relaties  

Gennep is een groene gemeente en dat houden we graag zo. Het groen dat we hebben moet op peil 
gehouden worden.  
Duurzaamheid is volgens de SP een belangrijk thema. Ofschoon de verantwoordelijkheid daarvoor 
vooral bij de landelijke overheid ligt en deze consumenten/burgers in staat moet stellen hun leven 
duurzaam in te richten en hun bijdrage aan de duurzaamheid in het algemeen positief te kunnen 
beïnvloeden, zijn er wel degelijk mogelijkheden om op lokaal niveau een steentje bij te dragen.  

Als mede-initiatiefnemer van de plannen om zonnepanelen op de Brem te plaatsen blijft de SP 
vinden dat een zonnepark een belangrijke rol kan spelen in de verduurzaming van de gemeente.  
We pleiten ervoor dat de gemeente in navolging van de reeds ingezette lijn bij nieuwbouw en 
renovatie meer afspraken gaat maken om het aantal zonnepanelen op daken van woningen en 
bedrijfsgebouwen uit te breiden. Voor de eigen gebouwen geeft de gemeente het goede voorbeeld 
door te zorgen voor een optimale isolatie en door zonnepanelen aan te brengen. Ook kan het zeer 
helpen om een stimuleringsregeling in het leven te roepen waardoor burgers zonnepanelen op de 
daken van hun woningen kunnen plaatsen met subsidie of met een renteloze lening. 

Op het gebied van ‘duurzaam en eerlijk’ geeft de gemeente het goede voorbeeld door duurzaam en 
fair-trade in te kopen en bij de aanschaf van apparatuur te kiezen voor energiezuinige varianten. 
We bevorderen projecten met windmolens, mits deze op draagvlak kunnen rekenen bij 
omwonenden. Windmolens moeten ‘van ons’ zijn, gewenst en gedragen dus door bewoners/
omwonenden die ze willen en ervan kunnen profiteren. Windmolenparken die ‘van bovenaf’ 
opgelegd zijn en op weerstand stuiten bij burgers die alleen de lasten ervan ervaren, wijzen we af.   

De gemeente moet actief onderzoek gaan doen naar de gebouwen waar asbest aanwezig is. 
Landelijk is er een verplichting om voor 2024 asbestdaken te verwijderen. Een voorbeeld in Gennep 
is bijvoorbeeld de oude steenfabriek in Milsbeek waar asbest aanwezig is. Nadat die inventarisatie 
is afgerond zal, er een plan van aanpak moeten komen hoe asbest op gevaarlijke plekken verwijderd 
gaat worden. Daarbij kan ook een beroep worden gedaan op regelingen van de provincie Limburg. 

Megastallen vinden wij in Gennep onwenselijk. We zullen daarom de komende periode op onze 
hoede moeten zijn dat dit niet plaats gaat vinden in onze gemeente. 



5. Economie, werk en toerisme: In goede banen 

Het afgelopen jaar is de economie duidelijk aangetrokken. De gevolgen daarvan zijn ook in Gennep 
in positieve zin merkbaar. We zien dat bijvoorbeeld aan de ontwikkelingen op het bedrijventerrein 
de Brem. In de afgelopen periode heeft door de succesvolle verkoop van het terrein de Brem zich 
ontwikkeld van een financiële molensteen voor de gemeente tot een terrein waar bedrijven zich 
(kunnen) vestigen.  
Verder is de gemeente ook uit de projecten in Venlo (Greenpark, Innovatoren) gestapt die als erfenis 
van de geldverslindende Floriade-geschiedenis nog steeds een financieel risico vormden. 
Ook op het terrein van toerisme en recreatie, waar het aantal overnachtingen weer stijgt, is een 
positieve ontwikkeling te zien. Verder zien we dat de werkgelegenheid aantrekt. Feit is echter ook 
dat het aantal mensen met een bijstandsuitkering in Gennep niet is gedaald, maar zelfs licht 
gestegen is. Dat betekent dat er werk aan de winkel is om iederéén van de aantrekkende economie 
te laten profiteren. 

Er moeten dus meer mensen vanuit een bijstandsuitkering aan werk komen. En dat kan. De 
komende jaren geven we bijstandsgerechtigden een loonkostensubsidie van bijvoorbeeld een halve 
uitkering mee als ze werk voor minimaal 32 uur per week vinden. Zo zorgen we ervoor, dat werk 
dat nu niet rendabel is weer rendabel wordt. Daarmee bespaart de gemeente op de kosten van 
uitkeringen. Deze subsidie wordt in de jaren erna afgebouwd. 

Bij alle projecten waarin de gemeente investeert maken we met aannemers harde afspraken dat zij 
(en eventuele onderaannemers) zich aan de geldende CAO houden en dat ZZP-ers minimaal worden 
betaald op CAO-niveau. 
De gemeente maakt met het bedrijfsleven en het beroepsonderwijs afspraken, opdat er voldoende 
geschikte stageplaatsen en leerwerktrajecten beschikbaar komen voor scholieren en (voortijdige) 
schoolverlaters. 

De leegstand in het centrum van Gennep is een punt van zorg. Winkeliers hebben natuurlijk te 
maken met de landelijke trend van de toename van internetverkoop. De gemeente moet samen met 
de ondernemers van de OVG actief zoeken naar mogelijkheden om de leegstand van winkels te 
verminderen. Op langere termijn moet het bestemmingsplan voor het centrum mogelijk aangepast  
worden, zodat er minder ruimte is voor vestiging van nieuwe winkels waar dat niet gewenst is. 
Onderzocht kan ook worden of afschaffing van de OZB voor huurders/gebruikers van 
winkelpanden (niet-woningen) een oplossing is. Daarmee gaan de lasten van de ondernemers/
huurders van bedrijfspanden omlaag. De kosten voor dit alternatief zouden dan worden gedekt door 
een OZB-verhoging voor de eigenaren van bedrijfspanden. Financieel zou de totale OZB-opbrengst 
van bedrijfspanden voor de gemeente daarmee gelijk blijven. 

Toerisme en recreatie zijn voor Gennep belangrijke sectoren. Nu is meer dan 10% van de 
beroepsbevolking werkzaam in deze sector. Dat wordt de komende tijd alleen maar meer, zo is de 
verwachting. De gemeente moet zich actief inzetten om deze sector verder te versterken. Dat kan 
heel concreet door het verbeteren van het routenetwerk (fiets-, wandel- en ruiterpaden), maar ook 
door initiatieven van recreatieondernemers te bevorderen. Er is al een grote lijst met ideeën en 
plannen die om nadere uitwerking en uitvoering vragen. 

De afgelopen tijd heeft op initiatief van de gemeente een verkenning plaats gevonden naar de 



haalbaarheid van aanleg van snel internet in de gemeente Gennep. Uit de enquête blijkt dat veel 
mensen en bedrijven in Gennep snel internet belangrijk vinden. De SP wil dat de gemeente in de 
vervolgstappen actief werkt aan de realisatie van snel internet in Gennep. 



6. Financiën en bestuur: Solide, degelijk en met draagvlak  

De afgelopen jaren is de financiële huishouding op orde gebracht. Er is steeds gewerkt met een 
begroting waarin inkomsten uitgaven in evenwicht waren. Daarbij is een aantal knellende 
financiële problemen opgelost. Zo was het bedrijventerrein de Brem een grote financiële last en een 
aanzienlijk risico. Door de verkoop van de grond is het financiële probleem opgelost. Verder heeft 
Gennep een punt gezet achter de financiële deelname aan Venlo Greenporten en de risico’s die 
daarmee gepaard gingen. Mede om die redenen was de vrij besteedbare financiële ruimte tot dat 
moment beperkt. Los van de inflatie heeft er de afgelopen jaren geen stijging van de gemeentelijke 
lasten voor de burgers plaats gevonden. 

Ook de komende vier jaar verhogen we de OZB niet. Alleen de jaarlijkse kostenstijging (prijsindex 
gemeenten) wordt doorberekend. 

Wij kiezen voor een maximaal aantal van 3 wethouders. Dat is gelijk is aan de afgelopen perioden, 
nl. 3 wethouders met een aanstelling van 0,75fte. Voor een gemeente met de grootte van Gennep is 
dat voldoende. 

Topambtenaren in dienst van de gemeente of bestuurders van door de gemeente gesubsidieerde 
instellingen verdienen niet meer dan de burgemeester. En dit geldt ook voor extern ingehuurd 
personeel. 

Bij de inhuur van extern personeel stelt de gemeente zich terughoudend op. Uitgangspunt is de 
rijksnorm van 10% bij het inhuren van extern personeel. 

In de dagelijkse praktijk werkt de gemeente Gennep veel samen met de andere gemeenten in de 
regio Noord-Limburg. Regionale samenwerking kan kosten besparen en de kwaliteit van de 
dienstverlening verbeteren. Samenwerking mag echter niet betekenen dat een regionaal bestuur de 
lokale bevoegdheden overneemt. De gemeenteraad bepaalt op welke terreinen we samenwerken en 
welke taken regionaal worden uitgevoerd en kan de samenwerking (ook op onderdelen) altijd 
kosteloos stopzetten als zij dat wenst. 

Gennep gaat de komende periode geen nieuwe deelnames in risicovolle ondernemingen aan. 
Als het gaat om intergemeentelijke samenwerking blijft de SP pleiten voor intensivering van de 
samenwerking met gemeenten over de Maas. Ook afstemming, samenwerking en onderhoud van 
contacten met Duitse buurgemeenten biedt kansen.  

Op het gebied van de opvang van vluchtelingen is de SP van mening dat de gemeente, als dat nodig 
is, een steentje bij moet dragen aan de landelijke taak om mensen in nood te helpen. Maar dat zal 
ten allen tijde op een fatsoenlijke, menswaardige manier moeten gebeuren. Natuurlijk zijn er 
grenzen aan wat je van de inwoners van onze gemeente mag en kunt vragen; draagvlak – met name 
voor wat betreft de aantallen – is een belangrijke factor in het realiseren van eventuele opvang.   

Mocht gemeentelijke herindeling aan de orde zijn, dan is fusie zonder draagvlak uit den boze. Bij 
fusieplannen wordt de bevolking geraadpleegd om na te gaan middels een referendum of er 
voldoende draagvlak is. 




